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Virumaa Rannakalurite Ühing MTÜ 

Üldkoosoleku PROTOKOLL                    10.11.2023 

Toimumiskoht: Kalaranna seminarikoda, Eisma, Lääne-Virumaa 

Koosolek algas kell 11.00 

Koosolek lõppes kell 12.30 

 

Üldkoosolekul (edaspidi koosolekul) osalesid: 

MTÜ Virumaa Rannakalurite Ühingu (edaspidi VRKÜ) 78-st liikmest 48 liiget sh liikmete 

volitatud esindajad (allkirjastatud osalenud liikmete nimekiri protokolli lisana). Seega oli 

liikmete osalus üldkoosolekul 62% ja üldkoosolek otsustusvõimeline. 

 

Valiti häältelugemiskomisjon 

Ettepanek: A. Vilu 

Hääletati: ühehäälselt nõus 

 

Valiti koosoleku juhataja 

Ettepanek: Mari Sepp 

Hääletati: ühehäälselt nõus 

 

Valiti protokollija 

Ettepanek: Liisi Marits 

Hääletati: ühehäälselt nõus 

 

Koosoleku juhataja, protokollija ja häältelugemiskomisjon kinnitati ühehäälselt. 

 

Päevakord: 

1. Põhikirja muutmine ja kinnitamine 

2. KOVide liikmemaksu suuruse muutmine 

3. Info liikmetele 

  

1. Põhikirja muutmine ja kinnitamine 

 

Muudatustega põhikiri on olnud VRKÜ kodulehel tutvumiseks üleval alates 27. oktoober 2023.  

M. Sepp tutvustas liikmetele VRKÜ uut põhikirja tuues välja olulisemad muudatused.  

Olulise muudatusena tõi M. Sepp välja, et isiku liikmelisus ühingus algab tema poolt 

sisseastumismaksu tasumisest järgneval päeval. 

M. Luus tegi ettepaneku, et VRKÜ raamatupidamise sise-eeskirja lisatakse punkt, mis sätestab, 

et kui juhatus on uue liikme ühingusse vastu võtnud, saadetakse sisseastumisarve välja juhatuse 

otsusele järgneval päeval.   

M. Sepp tõi olulise muudatusena välja selle, et edaspidi teatatakse liikmetele üldkoosoleku 

toimumisest ette seitse päeva varasema 14 päeva asemel. Samas lisas Sepp, et tegu on 
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minimaalse etteteatamise ajaga ning enamasti teatatakse üldkoosoleku toimumisest liikmetele 

ette pikemalt. 

Olulise muudatusena tõi M. Sepp välja ka selle, et edaspidi on üldkoosolek otsustusvõimeline 

osalejate arvust olenemata, välja arvatud määruses „Perioodi 2021-2027 kogukonna juhitud 

kohaliku arengu toetus“ kehtestatud nõuete puhul. M. Sepp selgitas, et praegu kehtivas 

põhikirjas on üldkoosolek otsustusvõimeline, kui üldkoosolekul osaleb 51% ühingu liikmetest 

ning näiteks kui päevakorras on ainult majandusaasta aruande kinnitamine, siis üldkoosolek ei 

pruugi sellises mahus kokku tulla, et üldkoosolek oleks otsustusvõimeline. 

R. Sarv tegi ettepaneku, et üldkoosolek võiks olla otsustusvõimeline, kui üldkoosolekul osaleb 

vähemalt 1/3 liikmete arvust. 

 

1.1 Ettepanek: hääletada, et üldkoosolek on otsustusvõimeline, kui üldkoosolekul osaleb 

vähemalt 1/3 liikmetest. 

 

Hääletati: 17 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

 

1.2 Ettepanek: hääletada, et üldkoosolek on otsustusvõimeline osalejate arvust olenemata. 

 

Hääletati: 35 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

 

Otsustati: 

Üldkoosolek on otsustusvõimeline olenemata osalejate arvust, välja arvatud määruses 

„Perioodi 2021-2027 kogukonna juhitud kohaliku arengu toetus“ kehtestatud nõuete puhul. 

 

1.3 Ettepanek: muuta ja kinnitada VRKÜ uus põhikiri. 

 

Hääletati: 48 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

 

Otsustati: 

Muuta ja kinnitada VRKÜ uus põhikiri.  

 

 

2. KOVide liikmemaksu suuruse muutmine 

06.11.2023 toimunud juhatuse koosolekul otsustati saata KOVide liikmetasu suuruse 

muutmine arutamiseks üldkoosolekule.  

M. Sepp selgitas, et viimati kinnitati liikmemaksud KOV-idele 08. detsembril 2017. aastal 

üldkoosoleku otsusega ning alates 2024. aastast tõstetakse liikmemaksu soovist tagada ühingu 

eesmärkidega seotud kulude katmine. Sepp tõi välja, et üldkoosoleku otsuse järgi on KOVide 

liikmemaksu suuruseks 600€ aastas ning ettepanek on suurendada liikmemaksu 1200 eurole.  

M. Luus sõnas, et ei ole õige ainult KOVidel liikmemaksu tõsta ning tegi ettepaneku, et 

kõikidel liikmetel tõstetakse liikmemaksu ning arutada liikmemaksude suurust järgmisel 

üldkoosolekul. Luus lisas, et liikmetele ette ei anta teada liikmemaksu tõusu suurust.   

U. Osila toetas M. Luusi ettepanekut ka teiste liikmete liikmemaksude tõstmise osas ning lisas, 

et liikmemaksu suuruse määramisel tuleks sisse tuua erisusi.  
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2.1 Ettepanek (hääletuseta): järgmisel üldkoosolekul arutada teiste liikmete liikmemaksu 

tõstmist.  

 

Otsustati: 

Järgmisel üldkoosolekul arutatakse ka teiste liikmete liikmemaksu tõstmist.  

 

Ettepanek: tõsta KOVide liikmemakse  

 

2.1 Ettepanek: alates 2024. aastast on KOVide liikmemaks 1200€  

 

Hääletati: 35 poolt, 13 vastu, 0 erapooletut. 

 

Otsustati: 

Muuta ja kinnitada KOVide aastase liikmemaksu suuruseks 1200€ alates aastast 2024.  

 

 

3. Info liikmetele 

 

3.1 Liikmetele tutvustati Virumaa Rannakalurite Ühingu CVI-d.  

06.11.2023 toimunud juhatuse koosolekul kinnitati Virumaa Rannakalurite Ühingu stiiliraamat 

ehk CVI. CVI kohaselt on VRKÜ-l uus logo, dokumendiplank ja juhised logo kasutamiseks.  

M. Sepp kutsus liikmeid üles andma teada, milliseid meeneid võiks VRKÜ tellida. 

V. Luus tegi ettepaneku tellida VRKÜ logoga t-särke ja kleebiseid. Samuti tõi Luus välja, et 

VRKÜ-l võiks olla ka oma slogan. Liikmetele tehti üleskutse, et nad võivad teha ettepanekuid 

slogani osas.  

M. Luus ütles, et logo tuleks Patendiametis ära patenteerida.  

 

3.2  26. oktoobril toimunud rakenduse PERK kasutamise koolitusel juhtisid kalurid mitmetele 

PERK rakenduse kasutamisega seotud probleemidele. VRKÜ soovib antud probleemid kalurite 

kaasabil kaardistada ja edastada need ministeeriumile. Liikmetele tehti üleskutse probleemidest 

teada anda VRKÜ üldmeilile. 

 

 

 

 

 

Mari Sepp Liisi Marits 

Koosoleku juhataja          Protokollija 

 

 


